
Protokół nr 2

Z posiedzenia Komisji Samorządowo Społecznej i Organizacyjnej Rady Gminy Pabianice z 
dnia 20 grudnia 2006 r. 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyli członkowie Komisji wg załączonej listy obecności, wójt 
gminy H. Gajda .
Posiedzeniu  przewodniczył  przewodniczący  komisji  H.  Kalinowski  wg  następującego 
porządku:

1. Opracowanie planu pracy komisji na rok 2007.
2. Ukonstytuowanie się komisji.
3. Sprawy różne – omówienie materiałów na najbliższą sesję rady gminy. 

Przewodniczący komisji  H.  Kalinowski postawił  wniosek o przesunięcie pkt 2 na kolejne 
posiedzenie komisji z uwagi na nieobecność na tym posiedzeniu jednego z członków komisji. 
Za wnioskiem komisja opowiedziała się w głosowaniu jednomyślnie. 

Ad. pkt. 1. 

Przewodniczący  komisji  odczytał  rozdział  6  Statutu  Gminy  Pabianice  dot.  kompetencji 
komisji  Samorządowo-Społecznej  i  Organizacyjnej,  ponadto  zapoznał  komisję  z  planem 
pracy komisji  Samorządowo-Społecznej i  Organizacyjnej z  poprzedniej  kadencji,  w której 
również pełnił funkcję przewodniczącego w/w komisji. 
Następnie komisja przystąpiła do opracowywania planu pracy komisji na rok 2007. 
W trakcie prowadzonej dyskusji nad tematami do planu pracy komisja poprosiła wójta gminy 
o udzielenie informacji na temat ośrodka zdrowia w Petrykozach. 
Wójt  H.  Gajda poinformował,  że w miesiącu listopadzie  br.  nastąpiła komunalizacja tego 
obiektu, w wyniku której staliśmy się jego właścicielami .
Jest to budynek w stanie fatalnym, właściwie nie nadający się do dalszego funkcjonowania i
na pewno wymaga remontu zapobiegawczego. 
Kierownik  obecnego  ośrodka  zdrowia,  która  jest  lekarzem  w  tym  ośrodku  p.  U. 
Budziszewska,  chciałaby, aby na czas doraźnego remontu leczenie pacjentów z tego ośrodka 
przenieść do przychodni w Pabianicach na ul.  Św. Rocha, natomiast  dyrektor SP. ZOZ w 
Pabianicach  p.  Wutzow jest  tego  zdania,  aby  remont  zapobiegawczy  wykonać  własnymi 
siłami. 
Wójt  poinformował,  że  była  wykonywana  wstępna  ekspertyza  techniczna  tego  ośrodka, 
/poprosiliśmy dyrektora S.P. ZOZ o dokładne sprawdzenie, czy jest formalny dokument w 
tym temacie/ która uświadamia nam, że jest to budynek w stanie krytycznym. Jakiekolwiek 
remonty  w  nim  według  nowych  wymagań,  to  ogromne  nakłady  finansowe  i  najlepszym 
rozwiązaniem byłoby na tym terenie wybudować nowy budynek odpowiednio przystosowany 
do usług medycznych, w roku 2007 wykonać projekt techniczy na budowę tego ośrodka. 
Wójt poinformował, że rada miasta Pabianic dotychczas ma we własnej strukturze te dwa 
ośrodki zdrowia działające na naszym terenie tj. w Pawłówku  i w Petrykozach. 
Przejmując  ośrodek  zdrowia  w  Pawłówku  rada  gminy  Dłutów  zobowiązała  nas  do 
prowadzenia tylko i wyłącznie publicznej opieki zdrowotnej w ośrodku zdrowia w Pawłówku. 



Ponadto  wójt  poinformował  komisje,  że  zadecydował,  aby  w  tym  w  budynku  ośrodka 
zdrowia  tymczasowo udzielić zamieszkania matce samotnej z dziećmi mieszkance gminy 
Pabianice, która znalazła się w chwili obecnej w bardzo trudnej sytuacji losowej. 

Komisja przyjęła informację wójta do wiadomości i przystąpiła do dalszego opracowywania 
planu pracy. 
Opracowany  plan  pracy  komisji  Samorządowo-Społecznej  i  Organizacyjnej  na  rok  2007 
przedstawia się w sposób następujący:

L.p. Tematyka posiedzenia Termin
1. 1. Analiza projektu budżetu gminy na rok 2007.

2. Przyjęcie informacji  na temat organizacji wypoczynku zimowego 
dzieci i młodzieży w szkołach.
3. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję/ 

Styczeń

2. 1.  Funkcjonowanie  opieki  zdrowotnej  w  gminie  Pabianice  na  tle 
zmian organizacyjnych i bazowych.
2. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję/

Luty

3. 1. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pabianice za 
rok 2006 - spraw dot. kompetencji komisji.
2. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję/

Marzec

4. 1.  Stan  działalności  organizacyjnej,  profilaktycznej  i  bojowej 
Zarządu  Oddziału Gminnego Zw. OSP Gminy Pabianice .
2. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję/

Kwiecień

5. 1. Przyjęcie informacji o planowanych inwestycjach i remontach w 
szkołach oraz o strukturach organizacyjnych szkół podstawowych i 
Gimnazjum. 
2. Sprawy różne /analiza  materiałów na sesję/

Maj

6. 1.  Lustracja  obiektów  sportowych  i  kultury  w  gminie  Pabianice- 
posiedzenie wyjazdowe.
2.  Informacja  o  organizacji  planowanego   wypoczynku  letniego 
dzieci  i  młodzieży  z  uwzględnieniem  udziału  organizacji 
pozarządowych .
2. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję/

Czerwiec

7. Przerwa wakacyjna Lipiec
8. Komisja wyjazdowa

1.Ocena  stanu przygotowań placówek oświatowych do rozpoczęcia 
nowego roku szkolnego 2007/08 
2. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję

Sierpień

9. 1.  Stan rozwoju kultury wraz z bibliotekarstwem na tle  istniejącej 
bazy w gminie Pabianice.
2. Informacja na temat działalności organizacji kobiecych w gminie 
Pabianice 
3. Analiza sprawozdania z wykonania budżetu gminy Pabianice 
4. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję/

Wrzesień

10. 1.Stan  bezpieczeństwa  i  porządku  publicznego  na  terenie  gminy 
Pabianice z uwzględnieniem ruchu drogowego.
2.  Przyjęcie  informacji  o  przygotowaniu  do  akcji  zima  przede 
wszystkim  w  odniesieniu  do  dróg  krajowych,  wojewódzkich  i 
powiatowych.
2. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję rady gminy

Październik

11. 1.Podsumowanie działalności sportowej w gminie Pabianice za rok 
2007. 

Listopad



2. Sprawy różne / analiza materiałów na sesję rady gminy/
12. 1. Opracowanie planu pracy na rok 2008.

2. Wstępna analiza projektu budżetu na rok 2008.
Grudzień

Ad. pkt 2.

 Sprawy różne - omówienie  materiałów na najbliższą sesję rady gminy. 

Przewodniczący  komisji  H.  Kalinowski  zabierając  głos  postawił  wniosek  o  zdjęcie  z 
porządku  dyskusji  projektu  uchwały  w  sprawie  ustalenia  na  rok  2007  „Regulaminu 
określającego  wysokość  stawek  i  szczegółowe  warunki  przyznawania  nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki pracy oraz wysokość i 
warunki  wypłacania  nagród  i  innych  świadczeń  wynikających  ze  stosunku  pracy, 
szczegółowy sposób obliczania i wypłacania wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i 
godziny doraźnych zastępstw, a także wysokość nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego 
oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i wypłacania” i wprowadzeniu go dopiero pod 
obrady sesji  w miesiącu styczniu.  Przewodniczący komisji  poinformował,  że projekt  w/w 
uchwały wzbudził wiele dyskusji na posiedzeniu komisji rewizyjnej, która miała  miejsce w 
dniu wczorajszym i komisja Rewizyjna nie zajęła konkretnego stanowiska  w tej sprawie , w 
związku z tym stawia wniosek, aby dokładnie przepracować ten materiał w komisjach rady 
przed sesją w styczniu br. 

Komisja przyjęła powyższy wniosek w głosowaniu jednogłośnie. 

Omawiając projekt uchwały w sprawie  ustalenia „ Programu współpracy Gminy Pabianice z 
organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  wymienionymi  w  art.  3  ust.  3  ustawy  o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, radny A. Jaksa przeniósł sugestie komisji 
Rewizyjnej do dyskusji nad powyższym projektem uchwały, która jest za tym aby rozszerzyć 
program o  inne  organizacje  działające  na  terenie  gminy  i  poszukać  również  inne  źródła 
finansowania poza budżetem gminy. 

Komisja powyższy projekt  uchwały zaopiniowała głosowaniu jednomyślnie.

Projekty uchwał w sprawach ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 
budżetowego  2006  i  w  sprawie  trybu  postępowania  o  udzielenie  dotacji,  sposobu  jej 
rozliczania oraz kontroli wykonywania zleconego zadania podmiotom realizującym zadania 
publiczne gminy przedstawiła skarbnik gminy M. Nowicka.
Przy  projekcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wykazu  wydatków,  które  nie  wygasają  z 
upływem roku budżetowego 2006 poinformowała, że Ministerstwo przysłało pismo, że nie 
będzie kwoty wydatków tzw. niewygasających, która zapisana jest w załączniku  powyższego 
projektu  uchwały  w  rozdz.  010  –  rolnictwo  i  łowiectwo  –  224.002,  skarbnik  poprosiła 
radnych o wykreślenie tego zapisu z załącznika niniejszego projektu uchwały. 

Wymienione  wyżej  projekty  uchwał  komisja  przyjęła  w  głosowaniu  jednomyślnie  nie 
wnosząc uwag. 

Projekt  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  opracowania  Planu  Rozwoju  Lokalnego 
przedłożył inspektor A. Dudziak, który poinformował, że opracowanie powyższego planu jest 
niezbędne do pozyskiwania środków finansowych z unii europejskiej. Wójt gminy powołał 
już  nieformalną  komisję,  która  już  przystąpiła  do  lustracji  całego stanu majątku  gminy i 
struktury zatrudnienia oraz do konsultacji z Rejonowym Biurem Pracy o stanie bezrobocia na 
naszym terenie. Najważniejszą rzeczą jest określenie inwestycji na lata 2007 – 2010. 



Jest już opracowany Regionalny Program Operacyjny Województwa Łódzkiego, który określa 
nam na jakie zadania w latach 2007 – 2010 będziemy mogli ubiegać się o środki finansowe. 
Wiadomym jest, że będzie to na pewno: budowa dróg, ochrona środowiska, kanalizacja.
Jeżeli  rada gminy podejmie już powyższą uchwałę,  wówczas zostanie powołana formalna 
komisja, czy też grupa radnych, wówczas można będzie przystąpić do niezbędnych ustaleń. 
Przy końcu 2007 roku będzie można składać wnioski o dotacje, pierwsze środki mogą spłynąć 
dopiero w roku 2008. 
Komisja przyjęła informację inspektora A. Dudziaka do wiadomości.
Radny  A.  Jaka  zasugerował  zastanowienie  się  nad  zawarciem  porozumienia  między 
gminnego, co jak wyraził umożliwi większe pozyskanie środków unijnych.

Inne projekty uchwał mające być przedmiotem obrad najbliższej sesji komisja Samorządowo-
Społeczna i Organizacyjna oddaliła według jej kompetencji pod obrady komisji Gospodarczo-
Finansowej Rolnej i Ochrony Środowiska. 

W sprawach różnych radny A. Jaksa poruszył podniósł sprawę wchodzącego w życie nowego 
programu Ministra Edukacji R. Giertycha „Zero tolerancji dla przemocy w szkołach”
Radny sugerował,aby pozyskać informacje w jaki sposób program ten jest realizowany. 

W związku z powyższym Komisja podjęła wniosek, aby zwrócić się z tym do Wójta Gminy, 
który pozyska informację na ten temat od dyrektorów szkół i poinformuję o tym komisję. 

Przewodniczący Komisji H. Kalinowski przedłożył komisji informację o realizacji dotacji na 
modernizację strażnicy  OSP w Piątkowisku. Przekazał także informację, iż koniecznym jest 
jeszcze ocieplenie ścian tego budynku.  Straż posiada kosztorys  na wykonanie tych robót, 
który opiewa na kwotę  32 tys. zł. Jednostka OSP w Piątkwisku zwraca się o poparcie do 
komisji  rady  w   kwestii  zabezpieczenia  środków  finansowych  w  budżecie  gminy  na 
docieplenie  ścian strażnicy OSP w Piątkowisku. 

Komisja  ustaliła  kolejne  posiedzenie  w  miesiącu  styczniu  -  17.01.2007  r.  w  temacie 
zapisanym w opracowanym planie pracy. 

Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

Posiedzeniu przewodniczył:
przewodniczący komisji 

   Henryk Kalinowski 

Protokolowała:

Urszula Czerwonka 


